
Karup                                                                                                                         d. 3 maj 2017.

Til: Jette Norup.
Formand for Ældrerådet. 

Jeg har taget den beslutning, at jeg forlader Ældrerådet pr. d. 3 maj 2017 af følgende grunde:
Jeg har hele mit liv levet af at sælge projekter og gode ideer. I alle forhold har jeg troet på disse. Mit 
problem med hensyn til Ældrerådet, så mener jeg ikke, at rådet har nogen betydning, derfor vil jeg ikke 
kunne være med til at promovere Ældrerådsvalget.

I de godt 3 år der er gået har rådet reelt haft indflydelse på anvendelsen af 350.000 kr. Dette beløb var i 
overskud fra Værdighedsmilliarden.

Problemet på ældreområdet er, at i perioden fra 2008 til 2015 er antallet af hjemmehjælpere og
varme hænder på plejecentrene halveret, og det afhjælper man ikke ved hjælp af Temamøder, 
Dialogmøder og Samskabelsesmøder. Oplysningerne er fra kommunes egne nøgletal.

Betingelsen for min udtræden er, at Søren Bendix som suppleant  indtræder  i Ældrerådet.

Venlig hilsen.

Kurt Westphal.

 


